
 

ПРОТОКОЛ № 4 

засідання Ради з питань внутрішньо переміщених осіб 

Івано-Франківської міської територіальної громади 

 

м. Івано-Франківськ                                                               14.05.2024 року 

 

Присутні : В. Федорів (співголова) К. Ласкавець (співголова); А. Деркач  

(секретар), В. Андрейчук,  О. Волошина, З. Герула, К. Любима,                                   

Б. Рудковський, Є. Рудковський,  Н. Тарасевич (члени Ради); І. Акименко 

(представник Обласної ради ВПО);  Ю. Дронь, (представники ССС); В. 

Гончаренко, О. Зайцев, Л. Пилипчатіна, І. Головченко, В. Добродон, О. 

Баранова, Є. Богданова, І. Газимова, О. Галанова, Г. Хуторцова, Л. Вагуріна 

(внутрішньою переміщені особи). 

 

Порядок денний 

 

1. Обговорення програм, положень, затверджених рішеннями 

виконавчого комітету Івано-Франківської міської ради, що діють в 

2024 році на території Івано-Франківської міської територіальної 

громади для надання допомоги, пільг, компенсацій мешканцям 

громади, в тому числі ВПО з бюджету міської територіальної громади. 

2. Про результат Робочої зустріч голів рад ВПО Івано-Франківської 

області. 

3. Обговорення житлових програм та можливостей в Івано-Франківській 

міській територіальній громаді для ВПО. 

4. Прийняття нових членів ради ВПО. 

5. Різне.  

 

1. По першому питанню слухали К. Ласкавець, яка представили аналіз 

соціальних міських програм. 

Вирішили:  

1.1. Інформацію К. Ласкавець про аналіз міських соціальних 

програм взяти до уваги. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

1.2. Робочим групам Ради провести дослідження міських програм за 

напрямками діяльності та представити аналіз на чергових засіданнях 

Ради до кінця 3 кварталу.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

 

2. По другому питанню слухали К. Ласкавець, яка представила основні 

результати Робочої зустріч голів рад ВПО Івано-Франківської області. 



Вирішили:  

2.1. Інформацію К. Ласкавець про основні результати Робочої зустріч 

голів рад ВПО Івано-Франківської області взяти до уваги. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

2.2. Схвалити проект звернення до Міністерства реінтеграції щодо 

змін до Постанови Кабінету міністрів України № 856 від 02.08.2022 

року «Деякі питання забезпечення приватним акціонерним 

товариством «Українська фінансова житлова компанія» доступного 

іпотечного кредитування громадян України». 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

2.3. К. Ласкавець та А. Деркачу підготувати проект електронної 

петиції про зміни до Постанови Кабінету міністрів України № 856 від 

02.08.2022 року «Деякі питання забезпечення приватним акціонерним 

товариством «Українська фінансова житлова компанія» доступного 

іпотечного кредитування громадян України» та надіслати для 

обговорення членам Ради.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

3. По третьому питанню слухали З. Герулу, яка проінформувала про 

житлові програми для ВПО.  

Вирішили:  

3.1. Інформацію З. Герули про житлові програми для ВПО взяти до 

уваги.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

3.2. А. Деркачу розмістити на fb-сторінці Ради інформацію про 

житлові програми для ВПО. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

3.3. Рекомендувати З. Герулі розробити інфографіку щодо житлових 

програм для ВПО. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

4. По четвертому питанню слухали А. Деркача який проінформував про 

осіб, які подали документи для включення до складу Ради. 

Вирішили:  

4.1. Погодити кандидатуру представника БФ «ССС» Юлії Дронь для 

включення до складу Ради. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

4.2. А. Деркачу внести на розгляд виконавчого комітету міської ради 

проект рішення про зміни до складу Ради. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

4.3. Оголосити прийом заяв охочих на членство в Раді до 15.06.2024 

року.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

 



5. В різному слухали  

5.1 Представників з числа ВПО, які звернулися з проханням 

підготувати звернення щодо компенсації за зруйноване житло в 

зоні бойових дій  

Вирішили: К. Ласкавець підготувати проект звернення щодо змін 

до порядку компенсації за зруйноване житло в частині включення 

житла, що перебуває в зоні бойових дій. 

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

5.2 А. Деркача щодо підготовки інформації про громадські та 

благодійні організації, які працюють на підтримку ВПО. 

Вирішили: членам Ради ознайомитися з підготовленим проектом 

узагальненої інформаційної та надати свої пропозиції, коментарі 

та зауваження.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 0. 

 

 

 

Співголова Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Віталій ФЕДОРІВ 

 

 

Співголова Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Катерина ЛАСКАВЕЦЬ 

 

 

Секретар Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Андрій ДЕРКАЧ 
 


